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Protokoll 
 

  

Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 

 Datum:  2011-06-08 

 Tid: 19.00 

 Plats: Klubb- huset Östersund 

 

 Närvarande: 

  

 Asbjörn Norling Ordförande 

 Sven Wahlström Kassör 

Jan-Olov Undvall Sekreterare  

 Olof Ternström 

 Kjell Sundström 

 Ludwig Sandström 

 Lotta Johansson (Valberedning)    

 

§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet. 

 

§2 Punkter på dagordningen: 

 Föregående protokoll 

 Ekonomi 

 Inkommen post 

 Rapporter 

 Beslut tagna under mötet 

 Mötets avslutning 

 

§3     Föregående protokoll 
  

Föregående protokoll las till handlingarna. 

  

§4 Ekonomi: 
  

Kassören bedömer det ekonomiska läget som gott. Kassören informerade om att 

30 tkr har beviljats av Östersunds kommun i investeringsbidrag. En avvikelse 

mot budget är kostnader för kurser. Dock är en orsak till avvikelsen att fakturor 

på kurskostnader från 2010 inkommit under 2011.  
 

§ 5 Inkommen post 

 

Kassören informerade att följande post inkommit: 

 

 Kultur och Fritidsnämnden inbjuder föreningar att inkomma med 

ansökning om bidrag för mötesplatser för unga. Ansökan skall vara 

nämnden tillhanda senast 19:e augusti. Jollesektionen tar på sig att 

formulera en ansökan 
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§ 6 Rapporter 

 

Ordförande  

 

 Ordförande och Lotta Johansson i valberedningen gav en lägesrapport inför  höstens 
arbete.  

 

 Ordförande informerade om ordningsregler för klubbhuset. Mötet beslutade att 
fastställa ordningsreglerna.  

 

 Städning av toalett vid klubbhuset. Mötet beslutade att låta William Sjöström och 

Rebecka Netzler få uppdraget att städa toaletterna vid klubbhuset. Städning skall ske 

en gång per vecka, förutom Yranveckan då städning skall ske varje dag. Ersättning är 

100 kr per städtillfälle.  

 

 Ordförande informerade om kranfrågan. Ärendet har remitterats från Kultur och Fritid 
till Miljö och samhällsnämnden och därefter vidare till Fastighetskontoret, Rolf 

Lundell. Ett samordningsmöte skall ske den 14 juni och därefter ges vidare besked.  

 

 Ordförande informerade om segelbåtens dag, söndag den 12 juni, 10.00- 17.00. 
Annonsering kommer att ske dagspressen.  

 

 Ordförande informerade om att Franz Birkl avgått som ordförande för 
hamnkommittén efter 10 år och att detta bör uppmärksammas. Mötet beslutade att 

uppmärksamma Franz Birkl på lämpligt sätt.  

 

 Vuxenseglarskolan kommer att genomföras. Claes Hoglert och Björn Bergefors 

kommer att leda vuxenseglarskolan. 

 

Information från jollesektionen 

 

 Bryggan för C-55- orna kommer att renoveras och därmed tackar man nej till 
hamnplats vid hamnnocken invid fyren   

 

 Ludwig berättade att jollesektionen informerat om SSS under nationaldagen på Jamtli.  
 

 Ludwig informerade att seglarskolorna startar v. 24. .  

 

 Information från Anläggning 

  

 Kjell informerade om att en ny städdag kommer att äga rum inför båtupptagningen i 
höst.   
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§ 7 Övriga frågor 

 

Sven uppmärksammade jollesektionen att söka aktivitetsbidrag senast augusti.  

 

Asbjörn kommer att söka tillstånd hos polisen för segelbåtens dag.  

 

§ 8 Nästa möte: 

  

Nästa styrelsemöte blir 13:e  september kl.19.00 i klubbhuset.  

 

§ 9 Beslut tagna under mötet 

 

 Mötet beslutade att låta William Sjöström och Rebecka Netzler få uppdraget att städa 
toaletterna vid klubbhuset. 

 

 Mötet beslutade att uppmärksamma Franz Birkl på lämpligt sätt efter 10 år som 
ordförande i hamnkommittén.  

 

§  10              Mötets avslutande 
 

Ordförande avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 Jan-Olov Undvall 

 

 Justeras: 

 

 Asbjörn Norling  Olle Ternström 

 

 


